
PROTOKOLL ÅRSMØTE 2019 

GAULDAL FOTBALLKLUBB  

Dato 14.mars 2019 kl. 1930 

Lundamo Barneskole 
 

Sak 1: Godkjenne de stemmeberettigede 

- Til stede: 20 

- Antall stemmeberettigede: 15 

Vedtak: Godkjent 

 

Sak 2: Godkjenne innkallingen, sakliste og forretningsorden 

Ingen innvendinger. Godkjent   

Vedtak: Godkjent 

 

Sak 3: Valg av:   

- Ordstyrer/dirigent: Nils Bakken 

- Møtesekretær: Mona Kalvå 

- To medlemmer til å underskrive protokollen: Robert Presthus, Klaus Arild Sandøy 

  

Sak 4: Behandle idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger 

 
Årsberetning 2018 

Gauldal fotballklubb 

 

Styret 2018 har bestått av: 

 

Leder:      Arild Borren  

Nestleder:     Frode Reppe     

Økonomi ansvarlig:    Marte Stamnsve 

Sekretær:     Mona Kalvå 

Sportslig leder:     Lars Arne Andreassen 

Ansvarlig barnefotball:    Janne Enlid  

Tiltaksansvarlig:     Ingrid Eidem Hova 

 

Kontaktpersoner/ Komiteer 

 

Dommerkontakt:     Svein Kåre Yttergård-Strand    

Trenerutvikler:     Kjetil By 

Baneansvarlig Ler:    Isak Einvik, Øyvind Mellingen 

Baneansvarlig Lundamo:    Odd Roar Eggen 

Baneansvarlig Hovin:    Lars Inge Trang  

Leder Eat Move Sleep-cup   Marianne Eidsmo 

Leder Lundamo-cup:    Magne Lundemo 

       

 

Lagleder/trenere 

 

 Trenere Lagledere 

G7 og J7 Sør 

 

Tore Forseth 

Camilla Trang 

Merete Forseth 



Line Johnsen 

Jan Olav Hamremoen 

G7 og J7 Midt 

 

Odd Egil Skjerdingstad 

Espen Svegård 

Bjørnar Samdal 

Kristin Mortensen 

G7 og J7 Nord  

 

Anders Holte 

Frode Indset 

Inger Lise Wehn 

G8 Sør Joachim Klemmetvoll 

Bård Arne Krogstad 

Odd Inge Auneøyen 

Marcyn Szalczyk 

Tone Krogstad 

G8 Midt 

 

Marius Pedersen 

Jonny Rødsjø 

Lisa Alexandra Aune Rødsjø 

G8 Nord  Gunnar Senneset 

Bård Eggen 

Ole Martin Haugen 

Sturla Mosand 

 

J8 City og United 

 

Anders Bjørgen  

Øyvins Bonesrønning 

Liv Wictoria Helgemo  

Marianne Eidsmo  

G9 Sør Marte Henriksen  

Camilla Moum Tran 

 

 

G9 Midt Bjørnar Werkland   

Alexandar Campar 

Kari Horg 

G9 Nord 

 

Marius U. Løvdal May Therese Skogstad 

J9 United og City 

 

Eli Kristin Rosset   

Mona Esphaug  

Håvard Børseth 

Lisa Løvmo Fremo   

Susan Stuen Børseth 

G10 Nord 

 

Trond Henrik Reitan 

Inge Ljøkjell 

Janne Renate Olden 

G10 United 

 

Eivind Aron Oddli  

Petter Leinslie  

Vidar Fuglås  

Joakim Stenvik 

Marte Stamnsve 

J10 Nord (City) 

 

Frode Indset   

Stein Eidsmo Hova  

Bjørn Grønli 

Cecilie Aasnes 

J10 United Ole Martin Fremo 

 

Lisa Nordhaug 

G11 1 og 2 Per Terje Ler  

Jan Roger Aukan  

Ingebrigt Bjørset 

Tore Stensås 

 

J11 Arnstein Bye  

Mariann Bjørgen 

Kristin Mortensen 

G12 Enok Engen   

Daniel Folde Eggen   

Konrad Engen 

Anbjørg Engen 

J12 Klaus Arild Sandøy  

Odd Henning Ler 

Espen Nyutstumo   

Kim Kolstad 

Laila Andresen   

Lisa Bjørvik Svegård 

G13 Torkild Sunnset   

Per Eivind Lund  

Torbjørn Dyrseth  

Jon Roar Hovin 

Line Mellemsæther 

 

J13 Magne Lundemo  Elisabeth Walsøe Lehn  



Jomi Busklein Annika Øie 

G14 Trine Johnsen Svegård  

Terje Indset  

Anders Holte  

Liv-Iren Skåle Stø 

 

J15 Frode Nilsen 

Jon Egil Busklein 

Arild Borren 

Wenche Aasenhus   

Ann-Synøve Eidsmo 

 

G16 Dag Aleksander Gamst  

Thomas Eggen 

Iren Engløkk Kvaal  

Kristin Bakk 

Senior Menn Frank Melum  

Dag Alexander Gamst 

Arne Engan  

Roar Aursøy 

Robert Presthus  

Tor Lundemo 

   

 

                                      

Styret 

 

Det er holdt 15 styremøter, allmøter/foreldremøter, 2 trener/lagledermøter og trenerforum. 

I tillegg har styret stilt opp på foreldremøter for lag. Leder har deltatt på lederlunch på Lerkendal, og styret har 

deltatt på klubbforum. 

 

Sakene har vært knytet til gjennomføring av sesongen, treningstider, kamper og øvrige arrangementer. 

Saker vi har jobbet med: 

 

- Laginndeling og påmelding til miniserien  

- Trener og laglederkabalen 

- Dommeroppsett 

- Dugnad med salg av toalettpapir 

- Få orden på og fylle opp med utstyr i bodene. Baller, vester, hatter, isposer, kioskutstyr, div 

- Fikk koblet til strøm i brakkene/klubbhuset 

- Innhenting av politiattester   

- 2 lag deltok på Gothia-cup i Gøteborg i juli. 

- 1 lag var på Ørlandscup 

- Arrangerte Chand konsert 13.oktober  

- Arrangerte 3.juledagsfest i Flå samfunnshus 

 

     

Arrangementer 

 

GFK-cup 2018 

GFK-cup 2018 ble arrangert 9. juni og 10. juni på Lundamo.  

Det var 116 lag som deltok inkl. 36 lag fra GFK.  Årsklassene som var benyttet var for jenter og gutter fra 6 til 

14 år. 6 og 7 år spilte 3`er fotball, 8 og 9 år spilte 5`er fotball, 10 år til og med 14 år spilte 7`er fotball.  

13 og 14 årsklassene hadde sluttspill!  

Alle spillerne fikk t-skjorter til premier, uttrekkspremier ble også utdelt!  

  

Under cupen ble kun kunstgressbanen benyttet. Den nye brakkeriggen ved kunstgressbanen ble tatt i bruk for 

første gang som sekretariat og speakertjeneste!   

Lundamo klubbhus ble brukt som lager. Kjøkkenet på Lundamo barneskole skole ble benyttet.  

Kiosker ble etablert i storstua, ved Lundamo klubbhus og ved kunstgressbanen. Etter hvert ble det besluttet og 

kun etablere en stor kiosk med grilling ved kunstgressbanen. Dette p.g.a av enklere med et utsalgssted, og p.g.a 

det gode været. Storstua ble fortsatt tilgjengelig for de som ønsket å sitte inne.  

  



Vaktlisten ble satt opp i god tid før cupen. Foreldre fra Lundamo og Hovin ble i hovedsak brukt på GFK-cupen. 

Vaktlistene for begge cupene (GFK-cup og EMS-cup) ble utsendt samtidig, slik at det var anledning til å bytte 

cup for de som ønsket det.   

  

Resultat økonomisk viser et overskudd på 30 000 kr. Noe av årsaken til dette resultater er at det ble kjøpt inn t-

skjorter til premier av kr. 75 000 kr. Disse ble kjøpt inn i god tid før cupen da det ble beregnet flere påmeldte 

lag. P.g.a dette er det igjen en god del t-skjorter som man håper å få brukt til premier i 2019!  

   

Leder GFK-cup  

Magne Lundemo  

  

 

Tine fotballskole 2018 

GFK hadde ikke fotballskole i 2018 

 

 

Eat Move Sleep Cup 2018 

Årets EMS-cup ble avhold helgen 1.-2. september, og hadde 116 påmeldte lag og masse dugnadsvillige foreldre. 

Antall påmeldte lag er en del færre i år enn tidligere, uten at vi vet helt grunnen til det, men det kan ha noe med 

antall cuper i nærområdet og at cuphelgen kom litt tidlig etter skolestart. Selv om vi kunne tenkt oss flere 

påmeldte, så fylte vi opp helgen veldig bra, og arrangementet ble en suksess. Vi hadde en smekkfull lørdag med 

masse fotball, karamellslipp, matpakkekonkurranse og en stemningsfull kveldscup til 11åringene. Nytt av året 

var at vi hadde 9’er for 12-åringene, som ble spilt sammen med 3’er på søndag. Veldig gode tilbakemeldinger 

på cupen vår fra både foreldre, spillere og Bama.  

 

Det er bare å glede seg til neste år!  

Mvh Marianne Eidsmo Cupansvarlig 

 

 

 

 

 

Sportslig rapport  

 

Sportslig leder: 

Vi har hatt med 15 lag i kretsserie, 17 lag i miniserien og 12 lag som har deltatt i 3v3 turnering. 

Sesongen ble vel gjennomført og sportslig er sesongen sett under ett noe bedre enn fjorårets. 

Vi har gjennom sesongen erfart at vi trenger å ha mye større fokus på jentefotballen enn det vi har klart hittil. 

Dette gjelder både på og utenfor banen. Alt for mange jenter velger å prioritere bort fotballen. Her må vi treffe 

tiltak for bedring. 

De enkelte lagene har skrevet egne årsberetninger. 

  

Lars Arne Andreassen, Sportslig leder GK 

 

 

Trenerutvikler: 

GFK har ikke hatt en aktiv trenerutvikler i 2018 

 

 

Dommeransvarlig: 

Det ble arrangert et klubbdommerkurs før sesongstart 2018, og et nytt klubbdommerkurs ved oppstart 

høstsesongen 2018.  

På kurset før sesongstart deltok 11 gutter i alderen 12-14 år.  

På kurset før høstsesongen deltok 7 jenter i alderen 12 – 13 år.   

Begge kursene ble arrangert i GFK sine klubblokaler på Lundamo.  

Det vil i løpet av vinteren 2019 bli avholdt en oppstartsamling, hvor man også evaluerer sesongen 2018.  



  

Svein Kåre Yttergård-Strand  

Dommerkontakt GFK 

 

 

 

 

Sluttord 

 

Styret vil rette en takk til alle som på ulike måter har bidratt til at sesongen 2018 ble gjennomført på en bra 

måte. 

 

 

 

Lundamo, februar 2019 

 

Styret i Gauldal Fotballklubb 

 

 

Vedtak: Godkjent 
 

 

Sak 5: Behandle idrettslagets regnskap i revidert stand 

Vist på storskjerm som eget dokument. Arild Borren går gjennom og svarer på spørsmål.  

Vedtak: Godkjent som fremvist. 

 

Sak 6: Behandle forslag og saker 

A) Lov for idrettslaget 

Forslag: Ingen endringer 

Vedtak: Godkjent uten endringer 

 

B) Treningsavgift 

Forslag:  

Oldboys og oldgirls endres til 1000 kr. Melder de seg på serie, blir 

treningsavgiften 1500. Ellers uendret. 
 

 

Årsklasse Pris 

GJ 6 (2013) 300  

GJ 7 (2012) 600  

GJ 8 (2011) 750  

GJ 9 (2010) 750  

GJ 10 (2009) 850  

GJ 11 (2008) 850  

GJ 12 (2007) 850  

GJ 13 (2006) 1000   

GJ 14 (2005) 1000  

GJ 15/16 7’er 

(2003,2004) 

1200 

GJ 15/16 11’er 

(2003,2004) 

1200 

J 17 1200 

Herrer 11’er  1500+1500 



G junior f.1999-2002  1000+1000 

Oldboys  1000 

Oldgirls  1000 

Vintertrening 10-16 år  200 

Vintertrening 17 år-

senior 

500 

 

Alle aktive spillere må betale treningsavgift til fotballklubben. 

 

Alle spillere født 2005-2013 og som betaler treningsavgift får ved sesongstart hver sin fotball av 

GFK som skal benyttes til trening og kamp. 

 

Dersom økonomiske grunner gjør at barn ikke kan være med på fotballtilbudet, 

Kan man søke fotballstyret om reduksjon eller fritak av kontingent. 

 

Spillere på seniornivå som ikke kan fullføre sesongen pga skolegang en annen plass i landet, kan 

søke om halv treningsavgift. 

Søknadsfristen er 1.august. Halv treningsavgift kan også gis til spillere som flytter "hjem" og 

spiller kun høstsesongen. 

 

Vedtak: Godkjent 

 

C) GFK-cup tar pause 2019 

Forslag: Styret i GFK legger frem forslag til årsmøte at GFK-cup på Lundamo tar 

pause i 2019. 

Bakgrunnen for det er manglende tillitspersoner som kan organisere cupen, og at 

det er utfordrende for GFK å arrangere to store cuper med tanke på den 

dugnadsinnsatsen det krever fra medlemmene. I tillegg er det veldig liten 

fortjeneste på denne cupen i forhold til arbeidsinnsatsen. 

Vedtak: Godkjent 

 

D) Dugnader 

Forslag:  

Forslag til dugnader for året 2019: 

1. Toalettpapirsalg. Alle spillere skal selge den mengden toalettpapir som blir 

bestemt av styret. 

2. Loddsalg. Alle spillere skal selge lodd i forbindelse med EMS-cup, mengde 

bestemt av styret. 

3. Sommerfest 2019. Seniorspillerne har hele arrangementet. 

4. 3.juledagsfest i Flå samfunnshus. Foresatte til 10-årslagene stiller med ca 40 

vakter hvert år. De foreldrepar som ikke hjelper til her skal delta på EMS-cup. 

Noen år kan det være lite 10-åringer, og da må begge foresatte regne med å stille 

opp. 

5. EMS-cup. Foresatte til alle spillere skal delta på dugnad under EMS-cupen, 

bortsett fra senior og de 40 vaktene som skal på 3.juledagsfesten. 

Vedtak: Godkjent. I tillegg gir årsmøte styret fullmakt til å arrangere flere 

dugnader hvis nødvendig. 

 

 

 



E) Jenteløft 

Forslag:  

Jentefotball er ett av tre prioriterte områder i NFFs handlingsplan. Gauldal 

Fotballklubb har både innad i klubben og utad i media gitt signaler om at 

jentefotball er et fokusområde i klubben, og noe klubben ønsker å satse på.  For å 

sikre at dette settes ut i handling, foreslås følgende: 

 

• Nedsettelse av et Jenteutvalg som jobber med klubbens jenteløft. Utvalget gis 

et mandat, forslag under. Styret har allerede mottatt forslag til kandidater til et 

slikt utvalg. 

• Egen del i klubbens sportsplan som omhandler jenter. 

• Tilpasning i klubbens budsjett dersom tiltak krever økonomisk bidrag. 

• Utvalget rapporterer om tiltak, fremdrift og plan for videre arbeid i form av 

beretning for fremleggelse på neste årsmøte. 

 

Mandat Jenteutvalg:  

-Skape arenaer for erfaringsutveksling  

-Utarbeide plan for å rekruttere, utvikle og beholde flest mulig jenter i klubben 

-Arbeide for konkrete kriterier for jenteaktiviteten i klubben  

-Bevisst profilere jenter og jenteaktivitet 

-Synliggjøre og bevisstgjøre at jentemiljøer bygger klubb og beriker klubbmiljøet 

-Kartlegge status og følge opp utviklingen av antall jentespillere 

 

Håper et slikt prosjekt kan sikre et mer langsiktig og helhetlig jentetilbud i 

klubben. 

28.02.2019 

Janne Enlid 

 

Vedtak: Godkjent. GFK lager et jenteutvalg 

 

F) Bruk av anlegg 

Forslag:  

Siden GFK ikke har vedtekter så foreslår jeg følgende endringer i sportsplan 

under verdier og visjoner: 

 

«Moderklubbenes (Flå, Lundamo og Hovin) anlegg SKAL/BØR brukes av alle 

lag i alle årsklasser til treninger og kamper. Dette gjelder naturgress og 

kunstgress. GFK SKAL etter beste evne gi sine spillere spilletid på både natur og 

kunstgress. 

 

Ordlyden i dette forslaget kan helt sikkert tilpasses, men meningen med at både 

naturgress og kunstgress skal brukes må komme frem. 

Grunnlaget for dette forslaget og for å innføre dette i sportsplanen er at i de siste 

sesongene så er ikke gressbanene på Lundamo og Hovin brukt til hverken trening 

eller kamp. Dette er meget synd da vi på begge plasser har baner av meget bra 

standard. 

GFK ble i sin tid stiftet for å ta vare på moderklubbenes spillere, lag og anlegg. 

Jeg synes det er meget skammelig at GFK ikke fortsetter å bruke moderklubbenes 



gressbaner da de har et ansvar å ivareta fotballens helhet overfor moderklubbene 

og innbyggerne.  

 

Jeg er dessverre ute på jobb og har ingen mulighet til å stille på årsmøtet for å 

fronte denne saken, men jeg håper at dere som er der ser verdien i at gressbanene 

brukes gjennom hele sesongen. Selvsagt i kombinasjon med kunstgress som er 

fint å bruke på vår og høst da naturgresset ikke er på sitt beste. GFK styret har nok 

sine argumenter for å ikke bruke disse banene, men jeg kan ikke se noe negativt 

ved å bruke naturgress. Ingen, hverken barn eller voksne lider av å spille på 

naturgress, tvert imot. Presisjon, allsidighet, tøffhet, glede og mye mer er fordeler 

jeg kan ramse opp for å bruke naturgress. Dette har jeg selv erfart som spiller, 

trener, far, tilskuer og baneansvarlig gjennom mange år. Også kan vi selvsagt ikke 

glemme at flere lag kan få de beste treningstidene hvis gressbanene taes i bruk. 

 

Et forslag som jeg har fått tillatelse fra leder i Hovin il til å foreslå er å bruke f.eks 

halve 11` er gressbanen til faste 3` er baner. Det vil være til stor avlastning for 

foreldre og utstyr hvis det kan være faste 3` er baner. 

 

Mvh 

Håvard Kalvå 

 

Vedtak: For: 0 Mot: 15. Forslag ikke godkjent 

 

G) Sportsplan 

Forslag: Noen få endringer der ordlyden er litt forandret. Fremvist på storskjerm 

og endringer gått gjennom.  

Vedtak: Godkjent med endringer som vist.  

 

Sak 7: Fastsette medlemskontingent 

Forslag: Uendret fra 2018 

 
Alle aktive utøvere, dommere, trenere, lagledere og styremedlemmer må betale medlemsavgift til Gauldal Fotballklubb. 

Medlemmer over 15 år registreres som voksen. 

  

Medlemsavgift 2019 

Medlem Pris 

   

Enkeltmedlemskap  100 

Familiemedlemskap 300 

  

 

Vedtak: Godkjent  

 

Sak 8: Vedta idrettslagets budsjett 

Vist på storskjerm som eget dokument.  

Nils Bakken går gjennom. 

 

Vedtak: Godkjent som fremvist. Pengene til jenteløftet føres inn som egen post.  

 



Sak 9: Behandle idrettslagets organisasjonsplan 

Vist på storskjerm som eget dokument. Arild går gjennom. 

Forslag til endringer: Leder blir sponsoransvarlig. Nestleder får ansvar for lagledere fra 13år 

til senior. Sportslig leder får ansvar for trenere og spillere fra 13 år til senior, og blir 

dommeransvarlig. Barnefotballansvarlig får ansvar for trenere og lagledere fra 6 til 12 år, og 

er oppstartsansvarlig. Tiltaksansvarlig får ansvar for Kick-off, GFK-cup faller bort. 

Vedtak: Godkjent som fremvist 

 

Sak 10: Foreta følgende valg:  

 

 

- Leder:     Arild Borren (ikke på valg)    

- Nestleder:     Jo Sverre Helgemo (velges for 2 år)  

- Økonomi:    Marte Stamsve (ikke på valg)   

- Sekretær:    Heidi Bakken (velges for 2 år)   

- Sportslig leder:   Lars Arne Andreassen (ikke på valg)  

- Tiltaksansvarlig:   ? 

- Ansvarlig barnefotball:  Annbjørg Småøien (velges for 2 år)               

- Varamedlem    Annika Øye (velges for 2 år) 

   

- To revisorer:    A: Ann Synnøve Eidsmo (ikke på valg)  

B: Grete Eggen (velges for 2 år)   

- Valg komitè:    Leder: Hans Byfuglien (ikke på valg) 

Medlem A: Tore Forset (ikke på valg) 

Medlem B: Mona Esphaug (velges for 2 år) 

     Varamedlem: Ann-Synøve Eidsmo (velges for 2 år) 

 

  

Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har representasjonsrett: 

Melhus idrettsråd. 

Årsmøte 2019 ga styret fullmakt til å velge en fra styret som representant i Melhus idrettsråd. 

 

 

Vedtak: Godkjent. Årsmøte gir styret og valgkomiteen fullmakt til å fylle 

tiltaksansvarligvervet. 

 

Årsmøtet ferdig kl.2110 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

          



 


